
CONSILIUL LOCAL CETARIU 

JUDEȚUL  BIHOR 

PROCESUL VERBAL 

ÎNCHEIAT AZI  3.04.2019 

 

 

            Sunt prezenţi  10 consilieri locali d-l Albirt Béla , d-l Biro Ferenc Sandor , d-na Dull 

Melinda, d-l Drugas Marius d-na Gombos Brigitta  , d-l Homonai Alexandru , d-l Meszaros  Zoltan, , d-l 

Simko Lajos , d-na Szabo Kinga , consilier-Viceprimar d-l Nagy Istvan Robert, Primarul d-l Bonisz 

Alexandru şi Secretarul comunei Cetariu d-na Sabău Mercedes. 

Convocarea consilierilor a fost asigurat prin telefon în data de 2.04.2019. 

  

Bonisz Alexandru-primar 

V-am invitat pentru a discuta despre situația că au fost scoase unele curse de autobus pe ruta Oradea- Șușturogiu. 

 

d-l Biro Ferenc Sandor – consilier local 

Ce putem face domnul Primar? 

 

Bonisz Alexandru-primar 

De aia v-am convocat să ne sfătuim 

 

D-na Dull Melinda – consilier local 

Eu am adunat semnături să nu fie scoase cursele. 

 

Bonisz Alexandru-primar 

Semnez și eu lista, dar cu asta nu am rezolvat nimic. Dacă nu mai e rentabilă cursa , se scoate. 

 

d-l Nagy Istvan Robert - viceprimar 

La ședință ne-a spus d-l Trifan că au fost vândute 6 abonamente în Șușturogiu, 32 în Șișterea , 6 în Tăutelec, 45 

în Cetariu, 28 în Uileacul de Munte, 37 în Paleu și 10 la Raita. Cu asta nu faci afacere 

 

D-na Dull Melinda – consilier local 

Nu-i adevărat că nu-i merită. Dacă nu ar ieși în câștig , ar pleca. Nu cred că sunt incluse și abonamentele 

elevilor. 

 

d-l Meszaros Zoltan- consilier local 

Fiind șofer pe cursă vă spun că șeful nu ascultă de nimeni. I-am sugerat că la ce oră ce fel de autobus să trimită 

dar mi-a spus că el se ocupă de transport de o viață nu trebe să-I dau eu sfat. Fluxul de călători nu poți anticipa. 

Au fost situații când m-a trimis cu autobuzul mai mic și n-a fost sufficient. 

 

d-l Homonai Alexandru- consilier local 

Fără călători nu există transport. 

 

d-l Meszaros Zoltan- consilier local 

Anul viitor licitația va fi organizată de ISCTR.Pot participa la licitație numai cu autobuze mai tinere de 9 ani. 

Cred că se va pensiona și nici nu-l mai interesează.  

 

Bonisz Alexandru-primar 

Cursele de la ora 12 și seara la 8 vor fi scoase. Nu sunt călători. Transportatorii neautorizați le fură clienții 

 

d-l Nagy Istvan Robert – viceprimar 

Data trecută am invitat pe aceștia la postul de poliție să nu mai facă transport nelegal de persoane. Cursele din 

județ vor fi reduse cu 30% . 

 



 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu  

Eu am sunat la ANRSC  și am discutat despre soluțiile legale care avem. Putem înființa o societate de transport 

local sau putem să ne asociem cu o altă Unitate Administrativ Teritorială cu care să înființăm o asociație de 

transport , dar numai cu autobuze proprii. Subvențiile despre care ați discutat nu sunt legale.Consiliul local poate 

hotărâ subvenționarea bilelelor sau a abonamentelor elevilor sau a pensionarilor. 

 

d-na Gombos Brigitta- consilier local 

Elevilor decotează Școala contravaloarea biletelor. Și pensionarii au ceva facilități. 

 

d-l Biro Ferenc Sandor – consilier local 

Trebuie să achiziționăm un autobus . Dar dacă înființăm o societate acolo trebuie plătit nu numai șofer ci și un 

administrator? 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu  

Și contabil și tot staful. Pe de altă parte eu nu știu ce împărțiți , când încă nu știm câți bani vom avea în buget. 

 

D-l Simko Lajos - consilier local 

Ar trebui o rută din Sălard spre Șișterea și Șușturogiu. 

 

d-l Homonai Alexandru- consilier local 

Dacă ne uităm doar pe strada noastră în fața fiecărei case stă minim o mașină.Toată familia face naveta în 

oraș. Copii la școală, părinții la lucru. Poate ies mai ieftin decât cu autobuzul .Plus confortul ieși din casă și 

cobori la destinație . 

 

d-l Biro Ferenc Sandor – consilier local 

Dacă vor fi scoase cursele unii nu vor avea nici șansa să lucreze în oraș.Totdeauna săracii plătesc. 

Promiteți-le orice numai să nu scoată cursele. 

 

D-l Albirt Béla –  preşedinte de şedinţă             

Sunt  alte intervenţii? Dacă nu, declar închise lucrările şedinţei de astăzi. Vă mulţumesc pentru prezenţă. 

 

 

  PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ 

   Albirt Béla          Secretar 

             Jr. Sabău Mercedes  

 


